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Curriculum Vitae 

	Name
	: Dr. M. N. Makled 

	Occupation
	: Emeritous Professor 

	Place of Work
	: Faculty of Agriculture, Assiut University 

	Date of Birth
	: 2 March, 1941

	Place of Birth
	: Beni Suef, Egypt

	Maritus Status
	: Married 

	Phone (at home)
	: (088) 2332584 – (02) 25199385

	 (at work)
	: (088) 2411542 

	(Mobile)
	: 0122/1657623

	Qualifications
	: 

	
	1- B. Sc. in Agric. Sci. (Animal Production) – June (1961), Fac. of Agric., Cairo Univ.
2- M. Sc. in Agric. Sci. (Animal Breeding) – March (1965), Fac. of Agric., Cairo Univ. .

3- Ph. D. in Biol. Sci. (Animal Nutrition and Feed Technology) – March (1970, Ukranian Academy, Kiev, USSR. 

	Specialty
	: Poultry Production (Nutrition). 

	Experiences
	:


	محاضرات ومقالات باللغة العربية
(1)   الانترنيت فى التعليم الجامعى


المؤتمر الثانى والعشرون للمنظمة العربية للمسئولين عن القبول
       والتسجيل بالجامعات العربية، الجامعة الامريكية بالقاهرة ، 2001 .

(2)
استخدام الانترنيت فى التعليم الجامعى


مؤتمر تطوير التدريس بالجامعات العربية .


جامعة سيدة اللويزة – بيروت – لبنان – 2001 .

(3)
نحو تكامل أفضل بين الدراسات والبحوث

         ومشاكل التنمية فى صعيد مصر ، ندوة نادى اعضاء هيئة تدريس جامعة اسيوط، 1996

(4)
التكنولوجيا الحيوية



الآفاق الحالية والمستقبلية فى تربية وتغذية الدواجن



برنامج محاضرات - كلية الزراعة- جامعة أسيوط ، 1995

(5)
اختبارات الجودة لأعلاف الدواجن



ندوة المواصفات الفنية لاعلاف الدواجن



أكاديمية البحث العلمى والمعمل المركزى للاعلاف ، 1994 .

(6)
اصلاح التعليم الجامعى ( هموم الجامعات )



باب التعليم والجامعات – الأهرام الاقتصادى 24 يونيو 1991

(7)
الانتاج الحيوانى فى مصر . وإمكانية تحسينه



ندوة الانتاج والبحث العلمى



نادى هيئة تدريس جامعة اسيوط ، 1991
(8)
البعثات الخارجية فى الميزان



جريدة الشباب العربى ، 14 ديسمبر 1987 .

(9)
تحمل المسئولية هو بداية الطريق



جريدة الشباب العربى ، 28 يوليو 1986 .

(10)
نحو تعميق التعليم الزراعى العالى 



ندوة تطوير التعليم الزراعى فى مصر



كلية الزراعة جامعة الاسكندرية ، مارس 1981 .
_________________
                      مهمات وأنشطة علمية اخرى           
1. بعثة خارجية لدراسة الدكتوراه الى الاتحاد السوفيتى (من 29/10/1965 حتى اول مايو 1970 ). 
2. مهمة علمية الى معهد روزالين باسكتلندا بالمملكة المتحدة على منحة مقدمة من المجلس البريطانى (1/9/82- 1/1/1983). 
3. مهمة علمية الى جامعة جورجيا الامريكية على منحة من هيئة الاميدايست الامريكية (28/3/84- 18/1/1985 وانهاء برنامج Post Doctoral فى تغذية الدواجن من قسم علوم الدواجن جامعة جورجيا بالولايات المتحدة الامريكية فى يناير 1985. 
4. اشراف مشترك بجامعة كورنيل بالولايات المتحدة الامريكية (سبتمبر 1995). 
5. اشراف مشترك بجامعة اوكلاهوما بالولايات المتحدة الامريكية (اكتوبر 1996). 
6. مهمة علمية الى جامعة الينوى بالولايات المتحدة الامريكية على منحة الفولبرايت الامريكية (18/6/98 – 5/10/1998(

7. . منحة خاصة(  Tempus (IMGمن European Commission الى KaHo Uni. فى بلجيكا و ITI فى اليونان(2003) للتقدم بمشروع لتطوير تدريس مقررات بكلية الزراعة.
8. الاشراف على ما يزيد على حوالى عشرين رسالة دكتوراه وماجستير فى مجال انتاج وتغذية الدواجن 
9. تحكيم الابحاث والرسائل العلمية: قمت منذ عام 1974 وحتى الان بعمل ذلك لمجلات علمية مختلفة ولكليات الزراعة فى الجامعات المختلفة
10.عضو فى اللجان العلمية الدائمة لفحص الانتاج العلمى للاساتذة والاساتذة المساعدين فى تخصص الانتاج الحيوانى والدواجن منذ عام 1978 وحتى الان .
   11. تحكيم مشروعات علمية لمعهد الكويت للابحاث ، ولاكاديمية البحث العلمى فى مصر، وللجامعات المصرية
    12.وضع مقرر "أساسيات دواجن" على موقع "National e-learning Center "  واتباع اسلوب التدريس عن طريق الشبكة مع طلاب كلية الزراعة – جامعة اسيوط.
13. تنظيم المؤتمر العلمى الثانى للعلوم الزراعيةبكلية الزراعة- جامعة اسيوط فى 

 اكتوبر 2000 (كامين عام المؤتمر).

14.  تنظيم المؤتمر العلمى العاشرللجمعية المصرية للانتاج الحيوانى  المنعقد فى

كلية الزراعة جامعة اسيوط فى نوفمبر 1998 (رئيس اللجنة التنفيذية للمؤتمر).
15. تنظيم المؤتمر العلمى الاول لتغذية الحيوان والدواجن فى كلية الزراعة- جامعة اسيوط  فى  نوفمبر 1989  (مقرر المؤتمر). 
16.  عضو اللجنة القومية لضمان الجودة من 2003 حتى نوفمبر 2007 ، وشاركت فى تاليف كتاب اللجنة

(Guidelines Handbook (blue book 
17. عضو مركز توكيد الجودة فى جامعة اسيوط من 1998 وحتى 2007 .

18. عضو اللجنة الدائمة للانتاج الحيوانى للاساتذة المساعدين 1980-1984 .

19. عضو اللجنة الدائمة للانتاج الحيوانى للاساتذة وللاساتذة المساعدين (1995-1998 ).

20. عضو اللجنة الدائمة للانتاج الحيوانى للاساتذة وللاساتذة المساعدين (1998-2001).

21.عضو اللجنة الدائمة للانتاج الحيوانى للاساتذة المساعدين (2004- 2008).

22. عضو اللجنة العلمية للانتاج الحيوانى (2008- 2012).

23. عضو فى الediting board لمجلة علوم الدواجن المصرية.

24. عضو فى الeditnig board لمجلة التغذية والاعلاف.

25.عضو فى الediting board لمجلة الجمعية المصرية للانتاج الحيوانى.

26. عضو فى الجمعية العالمية للدواجن.

27.عضو فى الجمعية المصرية للدواجن.

28.عضو فى الجمعية المصرية للانتاج الحيوانى.

29.عضو فى الجمعية المصرية للتغذية والاعلاف.

	

	Activities In The Area of High Education Development :

(مشروعات تطوير التعليم العالى)

	
	1- Member of Evaluation Performance and Development Unit of Assiut University (Since 1999 till now). 

2- Attending The National Conference for High Education (Cairo, Feb. 2000). 

3- Submitting a paper on “Usage of internet in Higher Education”. Conference on usage of Information Revolution in Developing Teaching Methods in Arabic Universities, Notre Dam Univ., Beirut, Lebanon, March 2001. 

4- Submitting a paper on “Internet in Higher Education”, 22nd Conference for Admission and Registration in Arabic Universities, AUC, Cairo, April 2001.

5- Preparing the annual study for undergraduate performance in Assiut Unversity (Since 1999 till now).

6- Participating in analysis of students evaluation of academic courses (since 1999 till now). 

7- Participating in self evaluation of academic programs of Faculty of Agriculture, Assiut University (June, 2002). 

8- Organizing and attending the following symposiums and   workshops held in Assiut University: 

a- Development in the light of the results of the questionnaire designed to speculate students opinions about the course (Workshop, April 1999).

b- Measures of the good test for undergraduate students (Symposium, April, 1999). 

c- The performance of staff assistants in light of the students opinions questionnaire (Workshop, Dec. 1999).

d- Towards an integrated performance between staff members and their assistants (Workshop, Feb. 2000). 

e- The subjective bases of oral test (Symposium, April 2000). 

f- Self evaluation of academic programs (Workshop, Dec. 2000).

g- Use of internet to enhance learning (Symposium, May 2001). 

h- University performance evaluation: Experience of Tuskigee University, USA (Symposium, June 2001).

i- University performance evaluation: Previous experience and development means (Symposium, Dec. 2001). 

j- Subjective fundamentals of practical test and year work evaluation (Symposium, April 2002).
k- High education development strategy in Egypt: Projects and financing sources (Symposium, April 2003).

l- The performance of Assiut University Libraries – Actual and hopeful situations (Symposium, November 2003). 

m- Self-evaluation as an introductory to accreditation-pilot experiments for the faculties of Science, Engineering and Agriculture (Workshop, March 2004).

9- Member of the implementation team of the self-study of the Fac. of Agriculture, Assiut University (2002-2003).

10- Member of the National Committee of Quality Assurance and Accreditation Project since 2003. With the other members of the committee, he has been involved in preparing the quality assurance and accreditation Handbook for higher education in Egypt including the templates and guidelines for : 

a)   Course specification and course report. 

 b)   Program specification and program report. 

c)    Faculty annual report.

 d)   The periodic (five-yearly) strategic self study

11-  Attending peer reviewer workshop organized by QAAP in  

       2004.

12-   Peer reviewer of self-study of the following faculties;

        a- Faculty of Pharmacy, Cairo University

         b- Faculty of Veterinary Medicine, Cairo University

         c- Faculty of Education, Menoufia University

13-  Member of the monitoring team on the project of internal  

       quality assurance at Minia University

14- Member of the management team of the project for  

       establishing and enhancement of university center for quality  

        assurance and accreditation in Assiut University 

15- Principal Investigator of the project for development of 

       strategic plan for quality assurance in Assiut University 

16.  Chair and member of the visiting team for evaluation of the 

       projects of establishing internal system for quality assurance 

      in the following faculties:

1.  Fac. of agriculture, Cairo Univ.

2.  Fac.  of Physical Therapy, Cairo Univ.

3.  Fac. of Commerce, Ain Shams Univ.

4.  Fac. of Dynistry. Alex. Univ.

5.  Fac. of Vet. Med., Alex Univ.

6.  Fac. of Pharmacy, Mansoura Univ.

7.  Fac. of Denistry, Mansoura Univ.

8.  Fac. of Physical Therapy, Menoufia Univ.

9.  Fac. of Computer and Information, Menoufia Univ.

10. Fac. of Physical Education ( boys), Helwan Univ.

11. Fac. of Computer and Information, Zagazig Univ.

12. Fac. of Commerce at Dommietta, Mansoura Univ.
13. Fac of Science, Damanhour Univ.

17.  Member of the committee for evaluating the following  

       CIQAP projects proposal:

1. Fac. of Physical Education, Alex. Univ.

2. Fac. of Girls, Ain Shams Univ.

3. Institute of Productive Efficiency, Zagazig Univ.

4. Fac. of Agric., Suez Canal Univ.

5. Fac. of Agric., Sohag Univ.
6. Fac. of Pharmacy, Ain Shams Univ.
18.  Chair of the committee for evaluating distinguish programme    

       of Biotechnology ,and programme of Organic Agriculture,   

       Fac. of Agric., Ain Shams Univ.

19.   Prize of the National Committee of Quality Assurance and  

       Accreditation Project for “Best Chair”.

20.  Prize of the National Committee of Quality Assurance and  

       Accreditation Project for  “Principal Investigator for the best   

       universities’ strategic plan for quality assurance “.  
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